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Kraj Vysocǐna patrı̌ ́ke špicče v kvalitě sociálnıćh
služeb

vloženo: 30.5.2023, 17.47

13. dubna jsem usporá̌dal ve Sněmovně konferenci k problematice sociálně-zdravotnıh́o
pomezı.́ Nezadržitelný trend stárnutı ́populace s sebou prǐnášı ́problémy, na které nejsme
ani v oblasti zdravotnictvı,́ ani v sektoru sociálnıćh služeb ideálně nachystáni. A je nejvyššı ́
cǎs vážně diskutovat, jaké změny je nutné prǐpravit, abychom uměli lépe koordinovat
sociálnı ́i zdravotnı ́pécǐ potrěbnou pro seniory i zdravotně handicapované.

Mám velkou radost, že pozvánı ́k aktivnı ́ účasti na konferenci prǐjali i zástupci našeho kraje, kterı̌ ́zde
prědstavili nabyté zkušenosti z pilotnıh́o projektu, v rámci něhož Kraj Vysocǐna úspěšně zavádı ́nové postupy
s cıĺem lépe propojit sociálnı ́a zdravotnı ́ služby. Několik desıt́ek úcǎstnıḱů konference vysoce ocenilo
zajıḿavá sdělenı ́krajského radnıh́o pro sociálnı ́oblast Mgr. Jana Tourka, bývalého hejtmana MUDr. Jirı̌h́o
Běhounka, vedoucı ́ odboru sociálnıćh věcı ́ JUDr. Věry Svarcové, koordinátorky projektu Ing. Lenky
Mikleticǒvé a dalšıćh. Konference ukázala, že v pécǐ o seniory a zdravotně handicapované je těsné propojenı ́
zdravotnıćh a sociálnıćh služeb naprosto nezbytné, a stejně tak i široké sdıĺenı ́informacı ́mezi poskytovateli.
Jsem hrdý na to, že i tato konference potvrdila, že Kraj Vysocǐna patrı̌ ́v rámci CR dlouhodobě na špici v
kvalitě sociálnıćh služeb. Projekt zdravotně-sociálnıh́o pomezı ́ nynı ́ prǐnášı ́ i hladšı ́ prěchod pacientů
zdravotnických zarı̌źenı ́do sociálnıćh služeb, což považuji za nesmıŕně důležité.
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